

résidences immobilier

COTE D'AZUR & MONACO

Les plus
belles maisons
à vendre

The finest
properties
offered for sale



WWW.RESIDENCES-IMMOBILIER.COM

n° 206

L 19830 - 206 - F: 8,90 € - RD

JANVIER
2016





BOSS FUNDAMENTALS

Le créateur Jason Wu redéfinit la silhouette de la femme BOSS à travers une nouvelle ligne nommée Fundamentals déclinant une collection d'intemporels avec en point d'orgue, l'iconique tailleur féminin. Élégants et coupés dans des matières nobles, légères et structurées, les modèles aux finitions impeccables se déclinent dans une palette volontairement restreinte : bleu nuit, noir, blanc et gris anthracite.

TIMELESS ELEGANCE

Designer Jason Wu has redefined the silhouette of the BOSS woman in a new line called "Fundamentals", a collection of timeless clothing with the iconic tailored suit as its mainstay. Elegant and beautifully cut from noble materials, light and well-structured, these models with impeccable finishing touches are proposed in a deliberately limited palette of colours : midnight blue, black, white and anthracite grey. **Boss, 62 boulevard de la Croisette, Cannes (04 93 43 59 61).**



BUBBLE DROP DE CORUM

Avec ce nouveau modèle venant enrichir la série Op Art de Corum, le designer Nicolas Le Moigne a souhaité créer un cadran fort et arty. Tout en relief, dans une alternance de courbes et de creux parfaitement maîtrisée, il imite la surface d'une eau en mouvement d'où le nom de cette édition limitée à 350 pièces : Bubble Drop.

LIMITED EDITION With this new model enriching Corum's Op Art series, designer Nicolas Le Moigne wanted to create a strong, arty dial. All in relief, alternating beautifully mastered curves and hollows, it imitates the surface of swirling water, whence the name of this limited edition of 350 pieces : "Bubble Drop". **Chez Arije, 50 boulevard de la Croisette, Cannes (04 93 68 47 73).**



Christine Bodino invite Sarah Lavoine

La décoratrice azurélienne Christine Bodino expose dans son élégant showroom cannois de grandes signatures du design international : Ora-Ito, Andree Putman, Gio Ponti... Désormais la collection Sicilia signée Sarah Lavoine y est également proposée en exclusivité. Composée de verres, bols, assiettes et plateaux aux couleurs vibrantes, cette ligne se compose de grès dans des finitions matte et brillante.

HIGH-END HOME DECOR In her elegant showroom in Cannes, Riviera-born Christine Bodino exhibits prominent signatures in international design : Ora-Ito, Andree Putman, Gio Ponti... From now on, the "Sicilia" collection signed Sarah Lavoine can also be found here, and nowhere else. Comprised of glassware, bowls, plates and trays in vivid colours, this line comes in earthenware with a matt or shiny finish. **Christine Bodino Design, 4 avenue Selvosa, Cannes (04 92 98 05 01).**